
BF-programråd 
 
Datum: 1/3 2023 
Plats: Uppsala yrkesgymnasium Ekeby 
Ordförande: Astrid, Uppsala yrkesgymnasium Ekeby 
Sekreterare: Johannes Gustafsson, Grillska Gymnasiet 

Deltagare: Jon Wass IM Ekebygymnasiet, Viktoria Lautmann UBN, Anders Dahlström UJC 
Gottsunda, Dilsha Senay UJC Gottsunda, Senja Stiernman Katedralskolan, Jenny Mokhtari 
Katedralskolan, Anna Nilsson Sjögrenska gymnasiet, Rawan Al Saidi UBN, Johannes 
Gustavsson Grillska gymnasiet, Elin Forestam Grillska gymnasiet, Linda Jornefeldt Grillska 
gymnasiet, Astrid Östborn Lärlingsutbildningen, Katrin Fristedt Lönngren 

 

1. Presentationsrunda 
2. Val av sekreterare: Johannes Gustafsson 
3. Genomgång av förra mötets protokoll 
4. Info från skolorna 

o Uppsala yrkesgymnasium Ekeby flyttar till Ellen Fries i höst 2023 
o Uppsala yrkesgymnasium Ekeby inledde samarbete med Erasmus, som nu 

ligger på väntelista. 
o Samarbete mellan skolorna – Ekeby och Katedral har börjat, eventuellt 

framtida Reggio Emilia-resa till Italien. 
o VUX tar in färre elever och mer undervisning från 20 mars och går från 6 till 12 

timmar i veckan. APL är som vanligt. Ändrat från teoretiskt till praktiskt med 
rollspel relaterat till verkliga händelser. 

o Utbytesprogram, VUX har ingått i ett utbytesprogram med Minneapolis. Mer 
info kommer.  
 

5. APL 
6. Marknadsföring 

o Marknadsföring jobbar vi på med på olika skolor, inget nytt men vi önskar mer 
7. Behov av fortbildning 

o Fortbildning för skolpersonal inom branschområdet 
o Önskan om fortbildning inom kursen Socialt arbete 
o Malin Thelenius Frisk kan eventuellt hålla föreläsning. Helena Ramqvist fick 

uppdrag att kolla upp 
o Barnahus vid Portalgatan tar mot studiebesök för eleverna där de får göra 

övningar, bra upplägg. 
o Handledarutbildning kan ske centralt för att få fler att gå utbildningen och göra 

en mer kvalitativ utbildningsdag. Ev är det en dag inplanerad i höst.  
8. Branschens förväntningar och krav 

 

Prognos för barnskötare fram till 2030  

Katedralskolan delade med sig av en prognos från SCB där vi kunde se att det år 2030 kommer 
vara en brist på barnskötare i Uppsala län.  



Diskussionsfrågor: 

Vad gör Uppsala kommun för att öka antalet barnskötare i kommunen?  

Kommunen gör inget speciellt, men det ser ut som att det kommer finnas jobb till de som går 
ut med examen. 

Hur kan vi utveckla vårt program?  

VUX önskar mer marknadsföring för att få motiverade elever till programmet som har ett 
intresse av yrket. VI diskuterade olika förslag; VUX bjuds in till SFI för att berätta om sin 
utbildning. Information adresseras till den målgrupp som är aktuell. Viktoria Lautmann, 
Utbildningsförvaltningen tar med sig frågan till Arbetsmarknadsförvaltningen om de kan ta 
fram en folder på flera olika språk där det finns information om olika utbildningar på VUX. 

Vad skulle vi kunna erbjuda våra elever för studiebesök, föreläsningar, aktiviteter?  

Finns det möjlighet för samarbete mellan skolorna? Varje skola borde göra ett årshjul som vi 
kan sammanställa till ett. VUX föreslog att kommunens skolor borde ha ett gemensamt apl-
dokument med ett grundupplägg. I socialt arbete önskar vi kompetensutveckling. Det vore 
bra om vi kan organisera gemensamma föreläsningar och utbildningar. Lärlingsutbildningen 
och Katedralskolan arbetar vidare med den frågan. Grillska önskar mer föreläsning i 
Specialpedagogik för att se nya yrkesutgångar. Det kom upp önskemål om att delvis samköra 
vissa kurser.  

 

Övriga frågor: 

  

• Lärlingsutbildningen informerade att elev från Katedralskolan kan komma ut till en 

lärlingselev för att utföra vissa moment.  

• Vux kommer testa att ha färre elever och utöka undervisningstimmarna. Detta börjar i 

mars.  

• Senja Stiernman informerade om en zoomföreläsning som handlar om barn som utsatts 

för sexuellt ofredande. https://www.foretagtillsammans.se/kontakta-

oss/seminarieschema-16631759. Gå in på länken och läs mer. 

• Handledarutbildning finns planerad i höst.  

• Kan APL-handledaren få ersättning? Högst aktuellt att lyfta det framöver 

• Apl – Det har inte fungerat bra för Katedralskolan under vårterminen. Elever har hamnat 

på fel platser.  

• Bjuda in SYV till nästa programråd 

• Skicka ut/ta med APL-dokument och ta upp för diskussion till nästa programråd. Vi anser 

att BF borde ha ett gemensamt dokument när det gäller skattningar, uppgifter mm. Det 

kom upp förslag att vi skapar en Teamsgrupp där vi kan samarbeta med dessa dokument. 

 

Nästa möte  

Ons 27/9 kl. 15-17 på Katedralskolan 
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